
ZÁPIS 1/2011 Z JEDNÁNÍ ZASEDÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA OBCE DOLNÍ PĚNA 

  

Jednání se konalo v úterý dne 1.2. 2011 v 19:00 hodin na obecním úřadě. 

Program jednání: 

1. Zahájení, prezence 

Přítomni: Martin Matoušek, Jiřina Kubáková, ing.Věra Jiříková, ing.Martin Hejlíček, Milan Jiruška, Michal 

Žoudlík, Ondřej Rešl 

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu: 

Zapisovatel: Ondřej Rešl 

Ověřovatelé: Jiřina Kubáková, ing.Věra Jiříková 

3. Projednání námitek proti zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

Námitky nejsou 

4. Doplnění a schválení programu jednání 

Návrh na doplnění programu jednání: 

Schválení rozpočtových změn pro rok 2010 

Žádost paní R.Voldánové na ukončení účetních prací pro obecní úřad 

Žádost města Jindřichův Hradec –komunikace H.Žďár – D.Pěna 

Hlasování: Jednomyslně schválen 

5. Stav obecních lesů, nabídka prodeje palivového dřeva 

Místostarosta - Ondřej Rešl informoval ZO o zájmu občanů Dolní Pěny o samovýroby v obecním lese. 

V současné době projevilo zájem o samovýrobu 9 občanů. Samovýroba je omezena na 10 bm na jednu 

rodinu(č.p.).Cena dřeva při samovýrobě je stanovena na 1 kč/bm. Tyto podmínky platí pouze do konce 

března 2011 na určené lokalitě lesa pod betonárnou. 

Prodej již vytěženého a vyvezeného dřeva bude za 400,-Kč/bm 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo souhlasí s uvedenou cenou. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně 

6. Stanovení sazeb za práce pro obec 

Jako každý rok bude obec Dolní Pěna využívat brigádních prací a také práce v obecním lese a proto je 

nutné stanovit předběžné sazby, které toto budou upravovat. 



Návrh na usnesení: 

V případě lehčích brigádních prací byla stanovena částka 60,- kč/hod. 

Pro těžší práce a práci v lese(vyžínání) byla hodinová sazba stanovena na 110,-Kč/hod. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně 

7. Souhlas se zástavbou komunikace – hala Subter-Martin Smejkal(pozemek mezi JH Trans a ČEVAK-

katastr J.Hradec 

ZO bylo starostou Martinem Matouškem informováno o záměru firmy Subter stavět na pozemku, kudy 

vede podle původního územního plánu J.Hradce komunikace směrem k průmyslové zóně katastru Dolní 

Pěné. Aby bylo možné zachovat přístup na tuto komunikaci, nabídla firma Subter za souhlas s možností 

změny územního plánu(zrušení stávající komunikace), souhlas se smlouvou o zřízení věcného břemene 

chůze a jízdy přes parcely pana Smejkala č. 3690/40 a 3690/41. 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo souhlasí s touto výměnou a pověřuje starostu podpisem smlouvy o 

zřízení věcného břemene. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně 

8. Projednání návrhu na kompostárnu 

Martin Hejlíček – zastupitel obce, informoval ZO o postupu při žádostech o dotace na techniku pro 

kompostování. Aby zastupitelstvo obce získalo předběžný odhad, jak by v  D.Pěně mohla kompostárna 

fungovat, musí ZO dodat nezávislé firmě informace o zacházení s odpady. Na základě toho dostane ZO 

doporučení jak dále postupovat. Dále je nutné vyjasnit se stavebním úřadem J.H. parametry potřebné 

plochy pro kompostárnu. 

Návrh na usnesení: ZO dodá nezávislé firmě podklady pro možné fungování a na jejich základě bude 

s touto firmou uzavřena smlouva o provedení žádosti o dotaci. ZO bude současně kontaktovat stavební 

úřad v J.Hradci pro vyjasnění parametrů pro potřebnou plochu kompostárny. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně 

9. Projednání možnosti koupě domu č.p.14 

Starosta informoval o možnosti koupě/směny domu od Družstva  K.Řečice. Družstvo K.Řečice nabídlo 

tento objekt včetně pozemku cca 3000 m2 výměnou za obecní pozemky o rozloze cca 66000m2. Dům 

navštívila statička, která podrobně informovala o možnostech a nutnostech stavebních úprav v případě 

nákupu. Mimo jiné navštívila statička také dům obce s č.p.23 obývaný paní Šerglovou a o stavu tohoto 

domu bude ZO zaslána podrobná zpráva. 

Návrh na usnesení: 

ZO návrh na směnu obecních pozemků za dům č.p.14 včetně pozemků zamítlo. 

Hlasování: Jednomyslně zamítnuto 

10. Jmenování nového kronikáře 



ZO bylo informováno starostou o dohodě s paní Šulcovou č.p.128, že má zájem o pokračování ve funkci 

kronikáře po panu Večeřovi, kterému tímto zastupitelé obce děkují za dosavadní úpravu naší kroniky a 

těší se na novou spolupráci s paní Šulcovou. 

Návrh na usnesení: Jmenování paní Šulcové novým kronikářem obce Dolní Pěna 

Hlasování: Schváleno jednomyslně 

11. Program jednání ZO byl doplněn o rozpočtové změny roku 2010 

ZO byly dle přílohy předneseny změny v rozpočtu pro rok 2010. 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo odsouhlasilo změny rozpočtu pro rok 2010. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně 

12. Žádost paní R.Voldánové o ukončení práce účetní pro obec Dolní Pěna 

Starosta předložil tuto žádost ZO. 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo bude kontaktovat možné nástupce v této práci, aby byl zajištěn 

plynulý přechod v co nejbližším termínu. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně 

13. Žádost města J.Hradec o spolupráci při obnově komunikace mezi H.Žďárem a D.Pěnou 

Starosta informoval ZO o Návrhu Dohody o spolupráci k projektu Komunikace Horní Žďár – Dolní Pěna. 

Zastupitelé obce berou na vědomí, že tato dohoda není vázána finanční spoluúčastí naší obce a proto bez 

výhrad souhlasí. Městu Jindřichův Hradec jsme ochotni vyjít vstříc, protože je i v našem zájmu, aby 

uvedená komunikace byla co nejdříve a kvalitně opravena. 

Návrh na usnesení: Zastupitelé obce pověřují starostu ke spolupráci na tomto projektu. 

Hlasování:Schváleno jednomyslně 

Diskuse: 

1.Starosta informoval ZO o nabídce firmy Kocourek na celoroční údržbu živých plotů a ploch, které firma 

Kocourek zakládala. 

Návrh na usnesení:ZO tento návrh přivítalo. Zastupitelé obce starostu pověřují k podpisu smlouvy. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně 

2. Zastupitelé informovali o nesjízdnosti komunikace z Kohoutu za specifických klimatických podmínek. 

Návrh na usnesení:V tomto případě kontaktujte prosím starostu nebo místostarostu a ti zařídí 

mimořádný posyp této lokality, popř. jiných nesjízdných obecních komunikací. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně 

3. Vodné a stočné pro rok 2011-starosta informoval ZO, že ceny vodného a stočného zůstávají totožné 

s rokem 2010. Dále bylo ZO informováno o nutnosti vybudování vodoměrné šachty mezi H.Pěnou a 

D.Pěnou za finanční spoluúčasti obou obcí. Důvodem je nutnost zjištění skutečné odběru m3 vody pro 

naší obec, protože doposud tomu tak nebylo. 



Návrh na usnesení:Zastupitelstvo pověřilo starostu zjištěním skutečných nákladů a průběhu chystané 

akce. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně 

4.ZO očekává vyjádření Policie ČR o přímých výjezdech na obecní komunikaci z parcel lokality u lesa 

majitelé:pan Kotalík a pan Matula 

Návrh na usnesení:V rámci nutného vyjádření obce k zahájení stavebního řízení s panem Kotalíkem, 

navrhuje ZO pro zvýšení bezpečnosti silničního provozu na obecní komunikaci instalaci bezpečnostního 

zrcadla. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně 

 

Jednání zastupitelstva skončilo v 22:00 hod. 

 

Zapsal: Ondřej Rešl …………………………………….. 

Ověřila:Jiřina Kubáková …………………………………….. 

Ing.Věra Jiříková …………………………………….. 

 


